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Protokół nr XXIII/2020 

z obrad XXIII sesji  Rady Gminy Mały Płock 

odbytej w dniu 10 czerwca 2020 r. w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Małym Płocku 

 

W obradach Sesji wzięli udział Radni Gminy Mały Płock w osobach: 

1) Góralczyk Krzysztof Leszek 

2) Rydzewska Grażyna 

3) Cieśluk Krzysztof 

4) Supiński Władysław 

5) Wądołowska Anna 

6) Duzik Sylwia 

7) Gałązka Jarosław 

8) Krasiński Stefan 

9) Zuzga Karol 

10) Sawicki Janusz 

11) Steczkowska Bogumiła 

12) Żelazna Alina 

13) Sendrowski Marek 

14) Zduńczyk Andrzej 

 

Radni nieobecni: 

1. Żelazny Wojciech – nieobecność usprawiedliwiona 

 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Dymerski Józef - Wójt Gminy 

2) Kućko Małgorzata  – Skarbnik Gminy 

3) Muniak Beata  – Sekretarz Gminy 

4) Aneta Podsiad – Podinspektor Urzędu Gminy 

 

Z uwagi na Pandemię Koronawirusa Sołtysi z terenu Gminy Mały Płock nie uczestniczyli w 

obradach sesji. 

 

Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło o godz. 1040, a zakończenie o godz. 1115. 
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Proponowany porządek posiedzenia: 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przedstawienie  porządku dziennego.  

3) Przyjęcie protokołu z obrad XXII sesji Rady Gminy. 

4) Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 

5) Interpelacje i zapytania radnych. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020. 

7) Podjęcie uchwały w spawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym w zakresie 

podjęcia uchwały Rady Gminy w sprawie ochrony mieszkańców przed 

elektroskażeniem. 

8) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9) Wolne wnioski. 

10) Zakończenie obrad. 

 

Ad. 1 

Otwarcie obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady, witając 

przybyłych na posiedzenie radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości.                                              

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad. Nadmienił jednocześnie, że 

na ogólną ilość 15 radnych, udział w sesji bierze 14 radnych, co daje quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

Ad. 2 

Przedstawienie  porządku dziennego.  

Przewodniczący posiedzenia przedstawił porządek obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad sesji został dostarczony radnym 

wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad?                         

Uwag do porządku obrad nie wniesiono. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada obraduje nad niniejszym porządku dziennym sesji. 

 

 

 



3 

 

 

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z obrad XXII sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady – Pan Jarosław Gałązka - poinformował, iż protokół z ostatniej sesji 

Rady Gminy Mały Płock nr XXII/2020 był wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy                      

Mały Płock. Z treścią protokołu każdy miał możliwość zapoznania się, w związku z tym 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag. Żadnych uwag nie 

wniesiono, w związku z czym Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu                     

w  brzmieniu napisanym.   

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu w brzmieniu 

napisanym. 

      Za wnioskiem głosowało – 14 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się – 0 

Głosowanie imienne Nr 1 w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XXII sesji Rady Gminy 

– stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła protokół z obrad XXII Sesji w brzmieniu 

napisanym. 

 

Ad. 4 

Informacja Wójta Gminy  z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Józef Dymerski - Wójt Gminy  - powitał przybyłych na posiedzenie radnych oraz 

zaproszonych gości, następnie przedstawił następujące informacje: 

- podpisaliśmy umowę na świetlicę w Kątach i Centrum Aktywności Lokalnej Włodki 

Chludnie, mamy już ogłoszony przetarg i będzie on wyłoniony 16 czerwca, trzeba tutaj 

podziękować dla tych osób, które się zaangażowały dla Pana Władka Supińskiego,                       

Pana Marka Sendrowskiego, dla Pana Sołtysa Jackowskiego oraz radnych z Kątów czyli   

Pana Wojtka Żelaznego i Stefana Krasińskiego oraz Janusza Sawickiego, bardzo wam za to 

dziękuję; 

- GAZ SYSYEM przekazał nam 30 000 zł dotacji na komputery zdalna szkoła, jesteśmy już 

w chwili przetargu, ale dostaliśmy jeszcze z Ministerstwa Cyfryzacji dwie takie dotacje, jedna 

59 926, 60 zł, druga 54 501, 30 zł to już jest w trakcie realizacji; 
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- proszę państwa gminne dofinansowanie do drogi powiatowej Nr 1900 B na odcinku Włodki 

Chludnie wkład własny gminy wynosi 199 044 zł, przetarg już został dokonany i jest do 

realizacji ta droga; 

- otrzymaliśmy dotację z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  

na zbiórkę folii 104 000 zł; 

- wyłoniony już jest przetarg na drogę gminną, na położenie masy bitumicznej                               

Budy Kozłówka i kwota po przetargu 335 388, 61 zł plus Inspektor nadzoru 4500 zł, już jest 

ona przekazana do realizacji ; 

- oświetlenie uliczne Rogienice tu gdzie mieści się DANEX wykonawca już jest wyłoniony       

to jest Pan Jan Zarański, na kwotę około 53 000 zł; 

 - dokumentacja na drogę Kołaki Strumienie i Rogienice Wielkie przez Powiat jest przyjęta  

na drogę o szerokości 5m, dziękuję naszym Radnym Powiatowym, Pani Ani Wądołowskiej     

za to, że wspieraliśmy i prosiliśmy Pana Starostę, żeby jednak tą dokumentację zmienił,                           

dla Zarządu, dla Starosty, wszystkich Członków Rady Powiatu serdecznie dziękujemy; 

- planowana jest również dokumentacja na drogę Kąty Mściwuje Mały Płock, odbywa się 

teraz wykonywanie kosztorysów; 

- w rezerwie z Funduszu Dróg Samorządowych mamy cztery drogi na pozycji 64 są Cwaliny 

Duże, 66 Mały Płock, 68 Stare Rakowo i 78 Popki, myślę że może jeszcze jedną drogę w tym 

roku możemy zrealizować, jeżeli po przetargach zostaną pieniądze, natomiast nowy nabór 

będziemy mieli już lipiec sierpień w tym roku na następne drogi, musimy już też któreś te 

drogi przygotować i wstawić, żeby brać udział w tym naborze; 

- dotacja dla ochotniczej Straży Pożarnej Mały Płock 20 000 zł Pani Skarbnik już 

przygotowuje założenie konta, będziemy to realizować; 

- termomodernizacja szkół Mały Płock, Kąty prace przebiegają dość sprawnie, myślę, że do 

września powinniśmy się wyrobić z tymi pracami; 

- fundusze sołeckie przetargi są już wykonane: na żwirowanie, na chodniki, jest to w trakcie 

realizacji; 

- wnioski z rezerwy 04 na wyposażenie pracowni w tym roku otrzyma trzecia już z kolei 

szkoła czyli Rogienice Wielkie na drugi rok zostaną Kąty i będziemy mieli zrealizowane 

wszystkie cztery szkoły; 

- na następnej sesji przedstawimy uchwałę odnośnie krzyża pandemia, koszt około                   

15 000 zł, na następną sesję będzie  przygotowany projekt uchwały; 
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- myślimy o autokarze elektrycznym, jest taki Program „Kangur bezpieczna i ekologiczna 

droga do szkoły”, ale mamy to do przeanalizowania i zorientowania się jak ta sytuacja by 

mogła się u nas zagospodarować; 

- drogi gminne Ruda Skroda i Rudka Skroda są skończone czekamy tylko już na odbiór, też 

dziękujemy tym, którzy wsparli Radni Powiatowi i nasi Radni z tego terenu; 

- realizujemy dokumentację na zagospodarowanie terenu wokół Ośrodka Zdrowia i przy 

Urzędzie Gminy, mamy już pewne projekty, składanie wniosku będzie koniec czerwca                  

i lipiec; 

- przymierzamy się do remontu dachu w Urzędzie Gminy Mały Płock ponieważ przecieka, 

wraz z obrynnowaniem koszt 20 000 zł netto, firma jest już wyłoniona; 

- przypominam o wyborach prezydenckich 28 czerwca Pani Sekretarz przygotowaniem, tymi 

sprawami się zajmuje, w miarę możliwości będziemy przekazywać wam szczegóły; 

- oświata, zdalne nauczanie, zakończenie roku szkolnego, jeśli chodzi o koszty wszystko 

będzie w subwencji; 

- parking przy kościele w Małym Płocku na wiosnę 2021 rok; 

- hydrofornia Rogienice Wielkie przetarg jest rozstrzygnięty, w dwóch etapach, ogólny koszt 

około 3 200 000 zł; 

- przetarg na komputery o którym wcześniej już mówiłem, zobaczymy ile sztuk uda się za tą 

kwotę zakupić i będziemy przekazywać je dla szkół,  

Dziękuję. 

 

Ad. 5  

Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady –  czy są jakieś interpelacje bądź 

zapytania? 

Pan Władek Supiński – radny – ja chciałbym zapytać, Panie Wójcie mamy już połowę 

czerwca może by ktoś pomyślał i te drogi gminne obkosił, bo naprawdę jechałem do 

Śmiarowa to trawa jest z 80 cm, widoczność jest ograniczona, jest więcej takich dróg na 

terenie gminy, trzeba by Zakładowi powiedzieć to by obkosili trochę.  

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – większość dróg gminnych pewnie tego 

wymaga, dobrze by było gdyby były siły i środki.  
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Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – przekażemy do Zakładu Gospodarki Komunalnej,                

w miarę możliwości żeby to wykonali. 

Pan Władysław Supiński – radny – ja może do tego Śmiarowa się przejadę  i trochę 

kosiarką obkoszę. 

 

Ad.6  

Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na rok 2020.   

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był 

w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach i był przez nie analizowany.                  

Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy - Zwiększa się plan dochodów o kwotę 

261.676,00zł oraz zmniejsza o kwotę 51.480,00zł. Zmiany dotyczą zwiększenia planu                             

w rozdziale 80101 paragraf 0960 o 30.000,00 z tytułu otrzymanej darowizny od GAZ-

SYSTEMU na zakup sprzętu do prowadzenia zdalnych lekcji, zwiększenia planu w paragrafie 

2057 z tytułu otrzymanej dotacji z Centrum Projektów Polska Cyfrowa w Warszawie o kwotę 

114.428,00zł. W rozdziale 80103 zwiększa się plan dotacji przedszkolnej o kwotę 

13 248,00zł, w rozdziale 90026 zwiększa się plan o kwotę 104.000,00zł na dofinansowanie 

przedsięwzięcia „ Usuwanie odpadów z folii rolniczych, siatki i sznurka do owijania balotów, 

opakowań po nawozach i typu Big Bag”.  Zmniejsza się plan w rozdziale 60016 o kwotę 

51.480,00zł  dot. dofinansowania inwestycji „ Przebudowa drogi gminnej w miejscowości 

Budy Kozłówka”. Po stronie wydatków: zwiększa się plan w rozdziale 60014 drogi publiczne 

powiatowe o kwotę 49.044,00zł na „ Przebudowa drogi powiatowej Włodki i Chludnie”. 

Zmniejsza się plan 60016 drogi publiczne gminne o kwotę 89.000,00 po rozstrzygniętym 

przetargu, na realizację inwestycji „Przebudowa drogi gminnej w miejscowości Budy 

Kozłówka”. Z rozdziału 75023 urzędy gmin zmniejsza się plan w wysokości 43.976,00zł a 

zwiększa w rozdziale 90004 o kwotę 19.000,00zł na przygotowanie dokumentacji i wniosku 

na stworzenie parku „Rewitalizacja przestrzeni publicznej poprzez budowę parku 

kieszonkowego w Małym Płocku” oraz do rozdziału 90015 oświetlenie ulic na inwestycję 

„Modernizacja oświetlenia ulicznego we wsi Rogienice Wielkie”. Ponadto zwiększa się plan 

w rozdziale 80101 szkoły podstawowe o otrzymane darowizny i dotacje dotyczące zdalnego 

nauczania oraz w rozdziale 90026 wprowadza się plan na usuwanie folii. 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2020. 
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Głosowanie imienne Nr 2 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2020. – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na                           

rok 2020.- została podjęta. 

Uchwała nr XXIII/112/20 w sprawie  zmian w budżecie gminy na rok 2020. - stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w spawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym w zakresie podjęcia 

uchwały Rady Gminy w sprawie ochrony mieszkańców przed elektroskażeniem. 

 

 

Projekt Uchwały omówił Pan Janusz Sawicki – Przewodniczący Skarg, Wniosków                         

i Petycji. Projekt uchwały był w materiałach. Został szczegółowo omówiony na Komisjach                 

i był przez nie analizowany. Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy – 

omawialiśmy tą sprawę na komisjach, Pan Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków                          

i petycji przedstawił stanowisko komisji w tym zakresie.                                                                    

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w 

interesie publicznym w zakresie podjęcia uchwały Rady Gminy w sprawie ochrony 

mieszkańców przed elektroskażeniem. 

 

Głosowanie imienne Nr 3 dot. podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w 

interesie publicznym w zakresie podjęcia uchwały Rady Gminy w sprawie ochrony 

mieszkańców przed elektroskażeniem. - stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych,  przeciw – 1, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie 

publicznym w zakresie podjęcia uchwały Rady Gminy w sprawie ochrony mieszkańców 

przed elektroskażeniem.- została podjęta. 

 

Uchwała nr XXIII/113/20 w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym w zakresie 

podjęcia uchwały Rady Gminy w sprawie ochrony mieszkańców przed elektroskażeniem.- 

stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 8 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Brak interpelacji i zapytań.  

 

 

Ad. 9 

Wolne wnioski. 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – poproszę Panią Beatkę Sekretarza Gminy                                 

o przedstawienie informacji odnośnie zbliżających się wyborów. 

Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy – proszę państwa Wybory Prezydenckie zbliżają się 

wielkimi krokami, zostało nam do nich trzy tygodnie, będą one przeprowadzone 28 czerwca 

od godziny 7 do godziny 21. Mamy cztery lokale: nr 1 w Kątach, nr 2 w Urzędzie Gminy,                   

nr 3 w GOK-u i Nr 4 w Rogienicach Wielkich . Jeżeli chodzi o obwody głosowania nic się nie 

zmieniło te wsie, które były po przypisywane do poszczególnych obwodów to są przypisane. 

Będziecie państwo mogli głosować w jeden z trzech sposobów, bo będziecie mogli państwo 

głosować również przez pełnomocnika, czyli możecie państwo przyjść osobiście do lokalu 

wyborczego, zagłosować korespondencyjnie bądź przez pełnomocnika. Jeżeli chodzi o 

głosowanie korespondencyjne musicie zgłosić do nas do urzędu zamiar głosowania 

korespondencyjnego, złożyć odpowiedni wniosek i również taki sam wniosek złożyć jeżeli 

chodzi o głosowanie przez pełnomocnika. Pakiety wyborcze dostaniecie od nas z Urzędu 

Gminy, oczywiście zamiar głosowania korespondencyjnego zgłaszacie do komisarza, ale za 

pośrednictwem Urzędu Gminy. Pakiet dostaniecie od nas od upoważnionego pracownika 

Urzędu Gminy, który je dostarczy, bądź ewentualnie jeżeli w zgłoszeniu zaznaczycie, że 

chcecie odebrać osobiście to wówczas odbiór osobisty u nas w Urzędzie Gminy, bądź 

ewentualnie takie pakiety może wam dostarczyć Poczta Polska, z tym, że Poczta Polska 

dostarczy tylko i wyłącznie do oddawczych skrzynek pocztowych. Jeżeli te skrzynki 

pocztowe nie będą spełniały określonych wymogów to wtedy zostaniecie państwo 

zawiadomieni i będzie wyznaczony czas w którym musicie państwo to odebrać. Takie pakiety 

wyborcze po zagłosowaniu zwracacie państwo do nas w ostatecznym terminie w dniu trwania 

wyborów, czyli 28 czerwca. Z tym, że proszę pamiętać, że te osoby, które będą głosowały w 

sposób korespondencyjny w przesyłce wyborczej będziecie mieli tzw. kopertę zwrotną                        
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i kopertę na kartę do głosowania, do koperty zwrotnej włożycie kopertę z głosem oddanym, 

czyli z kartą do głosowania plus oświadczenie. Proszę pamiętać tutaj o tym, że koperta z kartą 

do głosowania musi  być zaklejona, wtedy jest głos ważny, natomiast jeżeli koperta nie będzie 

zaklejona wtedy ten głos będzie traktowany jako głos nieważny, tak samo musi być 

wypełnione odpowiednio czyli we wszystkich rubrykach z własnoręcznym podpisem 

oświadczenie. Jeżeli chodzi o prace komisji minimalny skład komisji to jest 3 osoby, 

maksymalny w przypadku naszych trzech komisji 9 osób, w przypadku jednej komisji 7 osób. 

Przychodzicie państwo oddać głos do lokalu ze swoim własnym długopisem i oczywiście 

przy zachowaniu wszystkich wymogów, czyli musicie mieć ze sobą maseczkę, będą 

wystawione płyny do dezynfekcji i nie może być tłoku w lokalu wyborczym, ale to już będzie 

zadanie członków komisji, żeby tego wszystkiego dopilnować. W tej chwili do                     

12 czerwca czyli do tego piątku, komitety wyborcze mają obowiązek zgłaszania kandydatów 

do obwodowych komisji wyborczych. Osoby, które zostały zgłoszone do obwodowych 

komisji wyborczych już wcześniej przez partię polityczną one są jak najbardziej członkami 

tych komisji, chyba żeby w międzyczasie ktoś zrezygnował, to wtedy komisje uzupełniają 

swoje składy. Osoby które były wskazane przez Pana Wójta, czyli same zgłosiły się do 

komisji na chwilę obecną one są de facto zawieszone, bo jeżeli nie będzie odpowiedniej 

liczby zgłoszonej przez komitety to one wejdą w skład komisji, natomiast jeżeli będzie więcej 

niż 9 to po prostu będą uczestniczyć w losowaniu, bo pierwszeństwo mają kandydaci, którzy 

są zgłoszeni przez partię polityczną. Na chwilę obecną to jest tyle, bo jeszcze nie ma 

rozporządzenia, które by mówiło o tym jak będzie wyglądała praca komisji, czy muszą być 

zachowane odstępy pomiędzy członkami komisji, myślę, że to będzie na pewno, więc trochę 

pracy będzie nas czekało, wzajemna praca między członkami komisji, między mną jako 

pełnomocnikiem wyborczym i pomiędzy urzędnikiem wyborczym, dziękuję. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy – dziękuję bardzo. W punkcie 

wolne wnioski mamy odpowiedź Zarządu Powiatu w Kolnie  która przytoczę;” w odpowiedzi 

na wniosek w sprawie wprowadzenia zmian w dokumentacji projektowej dotyczącej 

przebudowy drogi powiatowej nr 1895 B Rogienice Wielkie – Rogienice Wypychy - Kołaki 

Wietrzychowo - Mały Płock na odcinku łączącym m. Rogienice Wypychy i Kołaki 

Strumienie od km 1+300 km do km 3+ 240 informuję, iż Zarząd Powiatu Kolneńskiego na 

posiedzeniu w dniu 11 maja 2020 roku przychylił się do prośby zawartej w ww. wniosku                    

i wyraził zgodę na ponowne wykonanie projektu przebudowy drogi powiatowej nr 1895B.                 

Z uwagi na powyższe Powiatowy Zarząd Dróg w Kolnie podejmie działania mające na celu 

przeprojektowanie ww. odcinka drogi powiatowej, podpisano Starosta Tadeusz Klama.” 
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Myślę, że cieszy nas ta decyzja, ponieważ droga nie będzie bardziej ścieżką rowerową tylko 

będzie pełnoprawną drogą łączącą podane miejscowości.  

 

 

Ad. 10 

Zakończenie obrad 

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Gałązka ze względu na wyczerpanie porządku obrad 

zamknął obrady XXIII Sesji Rady Gminy Mały Płock. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała                                                                              Przewodniczący Rady Gminy 

Aneta Podsiad                                                                                       Jarosław Gałązka 


